
Schriftelijke vragen conform artikel 46 Reglement van Orde inzake kap van bomen 

aan de Wieksloterweg OZ 

 

 

 

 

Aan het college van burgemeesters en wethouders, 

 

Soest, 29 januari 2018 

 

Geacht college, 

 

Op 17 januari 2018 heeft u ons geïnformeerd dat u de besluitvorming over de natuurbegraafplaats 

en de plannen voor de buitensport uitstelt. Groot was onze verbazing en schrik toen we de kaalslag 

zagen in het bos aan de Wieksloterweg OZ. In het gebied waar eigenaar ASR een natuurbegraafplaats 

wil realiseren is een bosgebied ter grootte van ongeveer twee voetbalvelden gekapt. Een open vlakte 

resteert. 

Dit roept de volgende vragen op. 

1. Is het college ervan op de hoogte dat dit bos gekapt is? 

2. Is hiervoor een vergunning verstrekt? 

3. Zo ja, waarom is deze vergunning verstrekt?  

4. Zo nee, hoe kan het dat de boskap - die al enkele weken gaande is - niet door de gemeente is 

opgemerkt?  

5. Gaat de gemeente in gesprek met de eigenaar van het bos om de kap stil te leggen zodat 

verdere kaalslag wordt voorkomen?  

6. Is de gemeente voornemens een handhavingstraject op te starten en een herplantingsplicht 

op te leggen? 

7. In de buurt gaan geruchten dat de bomen zijn gekapt ter voorbereiding op een asveld. Heeft 

het college signalen dat het bos is gekapt vanwege de plannen om een natuurbegraafplaats 

te realiseren?  

8. De fractie van de VVD verwacht dat er in het gebied geen voorbereidingen getroffen worden 

om de natuurbegraafplaats te realiseren totdat besluitvorming in de raad heeft 

plaatsgevonden. Is het college bereid om maatregelen te treffen? 

 

Namens de VVD-fractie, 

 

Liesa van Aalst 

 


